

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: THE PROFESSIONAL COMPANY FOR REAL ESTATE INVESTMENT AND HOUSING Date: 27-02-2025 09:19:13 AM Subject: Board of Directors Decisions</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: المهنية للاستثمارات العقارية والإسكان التاريخ: AM 09:19:13 2025-02-27 الموضوع: قرارات مجلس الادارة</p>
<p>Board of Directors Report dated 26/02/2025 as follows : 1. Conference to the ordinary general assembly meeting on 15/04/2025 and according to the approval of the Companies Control. 2. Meeting of the extraordinary general assembly meeting on 15/04/2025 and according to the approval of the Companies Control to vote on the following : Official capital of 6% by returning cash to shareholders- - Special contract decision to correct the company's status approved by financial leasing</p>	<p>قرر مجلس الادارة بتاريخ 2025/02/26 ما يلي : 1. الدعوة الى اجتماع هيئة عامة عادي بتاريخ 2025/04/15 و حسب موافقة مراقبة الشركات. 2. الدعوة الى اجتماع هيئة عامة غير عادي بتاريخ 2025/04/15 و حسب موافقة مراقبة الشركات للتصويت على البند التالية : - تخفيض رأس المال بنسبة 6% عن طريق ارجاع النقد للمساهمين. - تعديل عقد التأسيس لتصويب وضع الشركة المتعلق بالتأجير التمويلي.</p>
<p>26-02-2025</p>	<p>26-02-2025</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Mohammad Fouad Abed Al-Muti Bourghal</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Mohammad Fouad Abed Al-Muti Bourghal</p>